
Vraag aan portefeuillehouder energietransitie

Afgelopen week is er een flitspeiling gelanceerd onder de inwoners van Oudewater ter 
voorbereiding op de warmtevisie. Een mooie eerste stap richting een aardgasvrij 
Oudewater.

Wij hebben een aantal vragen voor de portefeuillehouder over de huidige stand van de 
energietransitie, met de focus op de vergunningsaanvraag van buitenunits van 
warmtepompen.

1. Is er zicht op het aantal aanvragen voor warmtepompinstallaties/buitenunits in 
Oudewater? Gaat het bijv. om tientallen per jaar of een enkele?

2. Is het u bekend dat er op de website van de gemeente Oudewater geen informatie 
te vinden is over de regels mbt het plaatsen van buitenunits bij een woning? (niet via
het menu en ook niet via de zoekfunctie).

3. Is het u bekend dat op de website https://www.omgevingsloket.nl/ waar burgers de 
omgevingsvergunning moeten aanvragen ook geen informatie over buitenunits te 
vinden is?

4. Is het u bekend dat inwoners die uit eigen initiatief van het gas af gaan, 
geconfronteerd worden met uitgebreide omgevingsprocedures, en voor de plaatsing
van een buitenunit met waarde van 3780 een rekening voor legekosten krijgen ter 
hoogte van 770 euro?

5. Wat vindt u ervan dat inwoners 20% extra kosten moeten maken voor legekosten 
om te verduurzamen?

6. Hoe ziet het college de warmtetransitie voor zich? Stel er worden komend jaar 100 
aanvragen voor buitenunits gedaan, is de organisatie er klaar voor om dit te 
organiseren?

7. In de vorige vergadercyclus is er gesproken over het eenvoudiger maken van de 
procedures rondom het plaatsen van zonnepanelen op monumentalen panden, en 
over groene leges.
Kan de installatie van warmtepompen en in het bijzonder de plaatsing van 
buitenunits hierin meegenomen worden?

Alvast bedankt voor de antwoorden,

Met vriendelijke groet,

Annika Huizinga

https://www.omgevingsloket.nl/

